
 

 

 

Zápis č. 10 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 29. 2. 2024 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová 

Omluveni: Alena Šmatolánová 

Hosté:  

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Stav finančních prostředků KHO k 28. 2. 2024 

4) Refreshing pro rozhodčí, stewardy, stavitele 

5) Schválený systém vzdělávání platný od 1. 2. 2024 

6) ZZVJ 2024 

7) Různé 

 

 

 

 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny kromě zajištění nových bezpečnostních 

háků – úkol trvá. 

2. Došlá pošta 

 

 Pí. Kramolišová (členka sekretariátu zodpovědná za vzdělávání)  

– informace k dotaci NSA 

- metodika OCM 

 p. Kuklík (generální sekretář ČJF) – zápis VV ČJF 

 p. Javorský – informace k semináři stavitelů parkuru 

 pí. Legerská (podpora systému JIS) 

- informace k přihlašování do JIS pro členy ČJF  

 p. Reichrtová – informace k podmínkám pronájmu prostorů pro 

galavečer KHO 

 p. Kotyzová – žádost o výjimku v kurzu instruktorů z důvodu úrazu 

 p. Suchánek ( komise pořadatelů závodů) – nabídka účasti na jednání 

OV KHO 

 p. Nosková ( oblastní sekretář) – nabídka kurzu pro nové stewardy 
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došlá pošta – předseda oblasti 

 p. Urbanová (Office Manager ČJF) – upozornění na zákaz 

používání loga koně ( soška koně, kterou získal F. Ventura za 

olympijské vítězství)  

 p. Kramolišová (členka sekretariátu zodpovědná za vzdělávání) 

- nové testy a listiny na ZZVJ 

 

 

3. Stav finančních prostředků KHO k 30. 12. 2023 

Sekretářka KHO informovala OV KHO o situaci s rozpočtem - vzhledem k faktu, že 

zatím není oficiálně k dispozici rozpočet KHO, nemůže sekretářka předložit zůstatek 

k požadovanému datu. 

 

4.  Refreshing pro rozhodčí, stewardy, stavitele 

OV KHO pověřil sekretářku zajištěním refreshingu pro rozhodčí a stewardy 

s lektorem ing. Janem Metelkou. Školení bude zajištěno po zveřejnění pravidel 

platných pro rok 2024 v Hradci Králové.  

 

5. Schválený systém vzdělávání platný od 1. 2. 2024 

OV KHO projednal nový systém vzdělávání a nesouhlasí zejména: 

 s novou drezurní úlohou a parkurem pro všeobecnou licenci – dosavadní úloha 

dostatečně prověřovala schopnosti jezdců zvládat koně ve všech chodech 

 hlavní komisař může být pouze národní rozhodčí – OV KHO považuje za 

kvalifikaci nutnou pro hl. komisaře zejména funkci trenéra 

 v teoretické zkoušce test i ústní pohovor – zejména pro děti další stresující 

faktor, v systému vzdělávání MŠMT stres u dětí se snaží minimalizovat, ČJF 

jde proti tomuto trendu 

 národní rozhodčí – u skoků zvýšena praxe z 30 na 120 závodů – vzhledem 

k počtu rozhodčích a závodů velmi demotivující, hrozí nedostatek hlavních 

rozhodčích po odchodu silné generace současných hlavních rozhodčích 

z aktivní práce 

 u rozhodčích pro vytrvalost zcela chybí podmínky praxe 

          OV KHO s schváleným dokumentem  nesouhlasí, dokument nebyl dostatečně 

projednán s komisemi disciplín ani s oblastmi. Komise pro vzdělávání, kde byli členy zástupci 

oblastí, nereagovala na připomínky členů komise. Dle názoru OV KHO výše uvedené chyby 

poukazují na nekompetentnost autorů dokumentu o vzdělávání.   

 

6.  ZZVJ 2024 
OV KHO projednal změny ZZVJ z nového dokumentu a pověřil sekretářku, aby 

upozornila cvičitele a trenéry zodpovědné za přípravu adeptů na ZZVJ na změny a 

s tím související přípravu na zkoušky.  

 

7. Různé 

 P. Pejos informoval OV KHO s návrhem svolání Rady ČJF k novému 

dokumentu o vzdělávání. 

 OV KHO projednal a schválil návrh jmenování ing. Kateřiny Záleské a 

Martiny Pavlasové komisařem ZZVJ. 



 OV KHO schválil per rollam žádost Kamily Kotyzové o prominutí skokové 

části zkoušek instruktorů. 

 OV KHO projednal žádost p. Suchánka o účasti na jednání OV KHO, 

vzhledem k malému počtu pořadatelů v oblasti považuje toto setkání za 

zbytečně nákladné pro ČJF ( náklady na cestovné). 

 

 

 

Svoboda nad Úpou, 2. 3. 2024 

zapsala Svatava Juhászová 
 

 

 

 

 


